

TABLE OF CONTENTS

目 录

Studies on Four *Salvia* Species Based on Chromosome and Pollen Morphological Comparison

(4 种鼠尾草属植物的染色体和花粉形态比较研究)

S. FENG.....107

Research Advance on the Effects of Light Environment on Anthocyanin Biosynthesis in Plants

(光环境影响植物花青素生物合成研究进展)

X. Q. PAN, S. W. SONG.....118

Study on Tolerance Comparison of Two *Salvia* to CdCl_2 Stress and Its Physiological Mechanism

(2 种鼠尾草对 CdCl_2 胁迫的耐受性比较及生理机制的研究)

S. FENG, Y. K. WEI, H. XU.....126

Study on the Difference of Color Preservation Technology of Different Species of Plants

(不同种类植物保色技术的差异性研究)

M. Q. ZHANG, Y. L. WANG, X. Q. ZHANG, C. C. TAO, X. ZHANG.....137

Preventive Measures of Thrips Pollution in Tissue Culture Seedlings on *Haworthia obtuse*

(玉露组培苗蓟马虫害污染的防治措施)

X. F. YANG, H. J. CHEN, Y. SUI, Y. WANG, H. P. WU.....145

Application of Representative New Types of Vegetal Proteins

(代表性新型植物源蛋白的应用概况)

L. S. YI, Y. Z. LI, Z. H. WU, J. WANG, H. R. XIONG, Q. H. LIU, R. QIN, H. LIU.....151

Construction and Transformation of Recombinant Vector Consisting of GUS Gene

and Zeta Class Glutathione S-Transferase 1 Promoter in *Arabidopsis thaliana*

(拟南芥 *AtGSTZ1* 基因启动子与 GUS 重组载体的构建及转化)

J. Y. JIANG, W. DONG, C. R. HUANG, Y. PENG, L. H. HUANG, C. HU.....158

A Review of Algae Polysaccharides and Their Hypolipidemic Effects

(海藻多糖及其降血脂研究综述)

S. Q. FAN, Z. Y. DAI, X. B. CHEN, X. Q. FA, J. DONG, X. M. WANG.....165

Structure and Function of Plant Light System

(植物光系统的结构与功能)

Q. W. GE, B. H. JIN.....170